

Ref: RPM/ADX/2026/30 14 September 2026 Disclosures and Compliance Section, Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange, Abu Dhabi, UAE Subject: Resolution by Circulation of the Board of Directors of Response Plus Holding PJSC (Company) to be issued on Thursday, 17 September 2026 Greetings, We refer to the above matter and wish to inform you that the Board of Directors of the Company intends to pass resolution by circulation at 4:00 p.m. on Thursday, 17 September 2026 relating to the Company's activities and business operations.	المرجع: RPM/ADX/2026/30 14 سبتمبر 2026 قسم الإفصاح والامتثال، عمليات السوق والمراقبة سوق أبوظبي للأوراق المالية، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة الموضوع: قرار بالتمرير من مجلس إدارة شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ. (الشركة) سيصدر يوم الخميس الموافق 17 سبتمبر 2026 تحية طيبة وبعد، نشير إلى الموضوع أعلاه ونود إبلاغكم بأن مجلس إدارة الشركة يعتزم إصدار قرار بالتمرير في تمام الساعة 4:00 مساءً من يوم الخميس الموافق 17 سبتمبر 2026، والمتعلق بأنشطة الشركة وعملياتها التجارية.
Yours sincerely, مع خالص التحيات:  Dr. Rohil Raghavan Chief Executive Officer د. روهيل راغافان المدير التنفيذي	

+971 2 555 6038

contactus@rpm.ae

www.rpm.ae

6th floor, Emirates Real Estate Corp Building,
Al Falah Street, Al Danah, Abu Dhabi - UAE, P.O.Box : 130336